
Protokół Nr 64/2020 
z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 22 października 2020 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł Przybyłek, 
Członkowie Zarządu: Lech Brzozowski, Mateusz Budka i Krzysztof  Zdziarski oraz Skarbnik 
Powiatu – Renata Mróz, Inspektor w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich – Marzena 
Pawlak, Kierownik Wydziału Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – Jolanta 
Tymińska, Kierownik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska – Agnieszka Szczepkowska, 
Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – Iwona Urbanowicz, Kierownik 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – Anna Kalinowska, Dyrektor ZOZ – Anna Malinowska 
oraz Z-ca Dyrektora ZOZ – Agnieszka Malinowska.  

Obrady otworzył i poprowadził Starosta – Marcin Paliński. 
 

Porządek obrad: 
I. Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie: 

1.  Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań oraz zasad udzielania 
dofinansowania dla osób niepełnosprawnych w ramach rehabilitacji społecznej i zawodowej 
ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2020. 

II. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska: 
1. Przedstawienie Raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Janowiec 

Kościelny za lata 2017-2020 z perspektywą za lata 2021-2024. 
III. Zespół Opieki Zdrowotnej: 

1. Informacja na temat dalszej działalności szpitala.  
IV. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania 
publicznego: pn. „Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczenie 
nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie powiatu 
nidzickiego w 2021 r.” 

2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych szkół i placówek prowadzonych przez 
Powiat Nidzicki za poprzedni rok szkolny oraz przedstawienie wyników matur. 

V. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 
1. Wniosek Burmistrza Nidzicy o przekazanie na rzecz Gminy Nidzica nieruchomości 

położonej w Brzeźnie Łyńskim. 
2.  Informacja o gospodarowaniu nieruchomościami powiatowymi. 

VI. Wydział Finansowy: 
1.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) warunkowego przydziału obligacji komunalnych serii E20 Powiatu Nidzickiego 
(„obligacje komunalne”), 

2) określenia podziału wysokości środków, w tym ustalenia maksymalnej wysokości środków 
finansowych przeznaczonych na realizację jednego zadania zgłoszonego w ramach 
budżetu obywatelskiego Powiatu Nidzickiego w 2021 r. oraz ustalenia szczegółowego 
harmonogramu jego realizacji. 

2.  Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 
1) zmian w budżecie powiatu na rok 2020, 
2) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2020-2039. 

 
Ad. I.1. 
p. Anna Kalinowska omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań 

oraz zasad udzielania dofinansowania dla osób niepełnosprawnych w ramach rehabilitacji 
społecznej i zawodowej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
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Niepełnosprawnych na rok 2020. Poinformowała, że w związku z bardzo dużą liczbą osób 
niepełnosprawnych ubiegających się o dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, 
przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze oraz z powodu niewystarczających środków 
zaplanowanych na realizację tego zadania w 2020 r., zaistniała potrzeba przesunięcia środków na 
ww. zadanie. Wobec tego Kierownik wnioskowała o przesunięcie kwoty 15 283 zł z zadań: 
Dofinansowanie uczestnictwa w turnusach rehabilitacyjnych (1 067 zł), Dofinansowanie likwidacji 
barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych (716 zł) i Dofinansowanie sportu, 
kultury, rekreacji i turystyki osób niepełnosprawnych (13 500 zł) na zadanie: Dofinansowanie 
zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i środki pomocnicze.  

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował powyższy projekt uchwały. 
 
p. Anna Kalinowska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Agnieszka Szczepkowska.  
 
Ad. II.1. 
p. Agnieszka Szczepkowska poinformowała, że Urząd Gminy w Janowcu Kościelnym 

przesłał Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Janowiec Kościelny za 
lata 2017-2020 z perspektywą za lata 2021-2024. Program dotyczy ogólnych zagadnień, które były 
w nim zaplanowane. Opisane są inwestycje, które zrealizowano na ternie Gminy Janowiec 
Kościelny oraz założenia ekologiczne. Informacje ogólne dotyczą m.in. zanieczyszczenia pyłami 
(dane za lata 2018-2019). Wojewódzka Inspekcja Ochrony Środowiska sporządzała roczna ocenę 
dla całego województwa i informacja dla gminy jest dobra. W 2019 r. dane były lepsze, niż w 2018r. 

Pytań i uwag nie było. 
 
p. Agnieszka Szczepkowska opuściła salę obrad, a dołączyły Panie Anna Osłowska i Agnieszka 

Malinowska.  
 
Ad. III.  
Starosta Marcin Paliński zaznaczył, że w związku z decyzją Wojewody o przeznaczeniu 

szpitala na potrzeby leczenia pacjentów podejrzanych lub zakażonych koronawirusem sytuacja jest 
trudna. 

p. Anna Osłowska poinformowała, że 20 października br. otrzymała decyzję Wojewody, 
zgodnie z którą do 28 października ZOZ zobowiązany jest zapewnić 50 łóżek, a do 31 października 
kolejnych 50 łóżek na potrzeby leczenia pacjentów z COVID-19. Termin jest krótki i fizycznie 
łóżek nie ma. Dyrektor Zakrzewski podał liczbę łóżek, których nie mamy, wliczył w to 44 
pacjentów ZOL, a Zakład ten ZOZ ma dalej prowadzić. Pozostaje do dyspozycji 60 łóżek. 
Dyrektor zaznaczyła, że prosiła o zmianę liczby łóżek. Wczoraj po południu otrzymała odpowiedź 
odmowną. Dodała, że personel się przeorganizowuje, nie przyjmowani są nowi pacjenci na 
oddziały, a wypisywani są stopniowo obecni.  Gdzie będą przyjmowani nowi pacjenci, na razie nie 
ma jeszcze odpowiedzi. Złożone zostało zapotrzebowanie na nową część budynku. Ponadto 
wykonawca złożył wniosek o nieznaczne wydłużenie terminu odbioru, ale ZOZ nie wyraził na to 
zgody i zaproponował odbiór warunkowy. Najważniejsze jest wyposażenie budynku i dyrektor 
ZOZ zapytała, czy można realizować zakupy wyposażenia bez przetargu. Bez potwierdzenia, że 
posiada środki, nie może zamawiać, a sprzętu na rynku już prawie nie ma, bo na stadion narodowy 
jest kierowany. ZOZ ma do dziś rezerwację  70 łóżek, ale środków nie ma. Koszt to ponad 700 
tys. zł. p. Osłowska stwierdziła, że ZOZ otrzymał decyzję, której nie może wypełnić. Połowa 
pracowników to emeryci. Zostaje 5 lekarzy do obsługi 100 łóżek. Pediatra będzie musiał 
obsługiwać te łóżka i będą to miejsca respiratorowe. Personel jest przerażony. 20% kadry jest na 
kwarantannie. Zaznaczyła, że budowano nowy budynek, ponieważ starego nie da się przystosować 
do wymogów. Do celów zakaźnych nie ma tu żadnych barier (śluz). p. Anna Osłowska 
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poinformowała, że ZOZ planował wynajęcie zbiornika do tlenu, ale już go nie ma, dozowników – 
też nie ma. Podkreśliła, że już wczoraj karetki przywoziły pod drzwi kowidowych pacjentów.  

p. Mateusz Budka zapytał, co się stanie, jeśli ZOZ nie wykona decyzji na czas.  
p. Agnieszka Malinowska odpowiedziała, że decyzja ma rygor wykonalności. Fizycznie będą 

przywożeni pacjenci z COVID-19 i nie będzie można odmówić ich przyjęcia. 
p. Anna Osłowska dodała, że dalej normalnie pracuje Działdowo i Szczytno (tam otrzymali 

decyzje na 20 i 30 łóżek kowidowych). 
p. Agnieszka Malinowska poinformowała, że cztery szpitale w województwie otrzymały takie 

decyzje.  
p. Mateusz Budka zapytał, czy cały szpital ma być jednoimienny? 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że tak i oprócz tego ZOL ma dalej funkcjonować. Części 

zakaźnej nie można w sąsiedztwie ZOL zorganizować i wszyscy pracują na tę rzecz. Szukają po 
całym kraju sprzętu. W nowej części budynku ustala się komunikację na zakaźną. Jest potrzebny 
personel i sprzęt oraz wszelka inna pomoc. Poinformowała, że Poradnia Rehabilitacyjna 
przewożona jest dzisiaj do budynku Przychodni. Zaznaczyła, że nowy obiekt jest fizycznie 
skończony, odbiór możliwy jest na 28 października. Mogą być usterki spisane. Rozruchy już 
przeprowadzono. Odbiór będzie przeprowadzony na szybko z powodu COVID. 

p. Krzysztof Zdziarski zapytał, czy będą funkcjonowały poradnie. 
p. Anna Osłowska podpowiedziała, że nie ma ludzi do pracy. Muszą iść do wykonywania 

decyzji Wojewody. 
p. Agnieszka Malinowska dodała, że dla pacjentów nie byłoby korzystne udzielanie 

świadczeń zabiegowych w nieprzystosowanym miejscu.  
p. Krzysztof Zdziarski zapytał, czy utrzymanie poradni jest możliwe? 
p. Anna Osłowska odparła, że ktoś musi opiekować się pacjentami w szpitalu. Ma być 100 

łóżek. 
p. Krzysztof Zdziarski zapytał, ilu jest zatrudnionych lekarzy. 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że na etacie – 1,5. Na kontrakcie - 60, w większości 

emeryci, lekarze w poradniach. 
p. Mateusz Budka zapytał, czy zgłaszały się osoby do konkursów. 
p. Anna Osłowska odpowiedziała, że zgłoszeni byli przyjmowani. 
p. Mateusz Budka zapytał, czy da się skutecznie wyodrębnić ZOL od nowej części szpitala. 
p. Anna Osłowska odparła, że nie, ponieważ jest jedna klatka schodowa, jedna winda. Z 

Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego jeżdżą przez oddział wewnętrzny, a personel przemieszcza się 
schodami. Na górze krzyżują się drogi. 

p. Paweł Przybyłek uważa, że do 28 października trzeba zmodernizować nowe skrzydło. 
p. Lech Brzozowski zapytał, jaki jest termin oddania nowej części budynku. 
p. Agnieszka Malinowska odpowiedziała, że 31 października.  
Starosta Marcin Paliński uważa, że musimy się dostosować do decyzji Wojewody i prosić o 

wsparcie we wszystkim.  
p. Anna Osłowska stwierdziła, że ZOZ jest kompletnie nieprzygotowany do decyzji, pod 

względem personelu, łóżek, wszystkiego. Są podjęte działania, żeby łóżka do ZOZ dojechały. 
Takiej ilości łóżek nie ma, jakiej oczekują. 

Starosta Marcin Paliński zapytał, czy nie damy rady wykonać decyzji? 
p. Anna Osłowska odparła, że robi wszystko, co może. 
Starosta Marcin Paliński zapytał, czy jakiś sprzęt dotarł. 
p. Anna Osłowska podała, że ZOZ otrzymał 10 respiratorów, 10 monitorów. Do tej pory 

nie było OIOM w szpitalu. Pielęgniarki bloku umieją obsłużyć sprzęt. Jak się sytuacja pogorszy, to 
pacjenci powinni być pod respiratory podłączeni. Szpital pełni swoją obecną funkcję, zgodnie z 
kontraktem. Stwierdziła, że ZOZ dostał decyzję nadmiarową. Dodała, że pracownicy ZOZ spędzili 
cały dzień na rozmowach telefonicznych w poszukiwaniu sprzętu. Pan Starosta starał się  pozyskać 
środki, łóżka, ale na dziś ich nie mamy. Prosiła o pomoc. Jeśli można za te 700 tys. zł kupić łóżka, 
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to je kupi. Prosiła Zarząd  o decyzję. Czy do środy łóżka dojadą, tego nie wie. To są obietnice. 
Poinformowała, że wczoraj zostały złożone wnioski z zapotrzebowaniem na sprzęt. Zapytała, czy 
znane są już ich losy? 

 Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że zostały przekierowane do Premiera. Była prośba 
do ZOZ o przygotowanie cen jednostkowych. Zapytał, czy zostały one wysłane. 

p. Anna Osłowska odpowiedziała, że jeszcze nie.  
Starosta Marcin Paliński stwierdził, że pewnie w rezerwie są łóżka. Musimy zakładać, że będą. 

Jak będzie połowa, a później reszta, to to uważa, że nie będzie tragedii. 
p. Agnieszka Malinowska zaznaczyła, że ZOZ musi uwolnić łóżka w ilości 50 sztuk. Personel 

jest szkolony do nowych funkcji. 
p. Lech Brzozowski zapytał, czy zmiany te wymagają zamknięcia innych oddziałów. 
p. Agnieszka Malinowska odpowiedziała, że szpital ma funkcjonować jako jednoimienny, 

więc tak. 
 p. Lech Brzozowski zapytał, czy pielęgniarki zostają. 
p. Agnieszka Malinowska odpowiedziała, że tak i mają pracować z pacjentami potencjalnie 

zakaźnymi. Są przepisy, które zwalniają z tego niektórych pracowników. Sporo osób jest na 
kwarantannie wśród personelu. 

p. Lech Brzozowski uważa, że należy zrobić wszystko, co można. Starać się przygotować do 
wykonania decyzji. Jakiś sygnał powinien być, że trwają przygotowania.  

p. Agnieszka Malinowska poinformowała, że zostało wydane przez dyrektor ZOZ 
zarządzenie w tej sprawie. ZOZ nie mówi, że nie wykona decyzji. Musi być wykonana. Szpital nie 
może odmówić przyjęcia pacjenta.  

p. Lech Brzozowski zapytał o plan działania. 
p. Agnieszka Malinowska odpowiedziała, że wypisywani są pacjenci. ZOZ prosił NFZ o 

wskazanie innego szpitala dla pacjentów.  
Starosta Marcin Paliński zapytał, kiedy poszło pismo. 
p. Agnieszka Malinowska podała, że wczoraj, być może w poniedziałek.  
p. Lech Brzozowski zapytał, czy wysłano jakieś wnioski o wyposażenie. 
Starosta Marcin Paliński poinformował, że poszły i w części dotyczącej wyposażenia jest 

opinia pozytywna, natomiast negatywna odnośnie tomografu. Sądzi, że odtąd decyzje będą już 
szybciej podejmowane. 

p. Anna Osłowska podkreśliła, że 80% lekarzy to emeryci. Obawia się o przyszłość, bo być 
może nie będzie komu pracować. 

Starosta Marcin Paliński stwierdził, że podszedłby do tego zadania z większym spokojem i 
dystansem. Przekaz jest jednoznaczny. Należy przygotować się do tego, żeby być szpitalem 
jednoimiennym. Nie pozostanie ZOZ bez pomocy. 61 łóżek jest w dyspozycji ZOZ. Przesłano 
wczoraj informację do Wojewody. Nie odliczyli łóżek ZOL. Doliczyli pewnie te, które będą w 
nowej części. 

p. Mateusz Budka stwierdził, że decyzja została wydana i musimy się dostosować. Zapytał, 
co z pacjentami, którzy zwrócą się o opiekę nie związaną z COVID. 

p. Agnieszka Malinowska odparła, że pacjenci nie mogą być kierowani przez lekarzy 
rodzinnych do szpitala i karetki również nie mogą ich przywozić. Stwierdziła, że w gorszych 
przypadkach lepiej jest dzwonić po karetkę. W pozostałych przypadkach pacjenci mogą wybrać 
Działdowo, Olsztyn, Szczytno. 

p. Anna Osłowska zapytała, na jaką pomoc może liczyć ZOZ. Czy ma czekać do środy na 
sprzęt? 

Starosta Marcin Paliński zapytał, czy dyrektor oczekuje, że Zarząd opracuje koncepcję. 
p. Anna Osłowska odparła, że oczekuje pomocy. 
Starosta Marcin Paliński odpowiedział, że dziś będzie miał informację o łóżkach i 

niezwłocznie ją przekaże. 
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p. Anna Osłowska zaznaczyła, że pozostaje jeszcze kwestia personelu. Zauważyła, że 
Wojewoda może skierować lekarzy do pracy. 

Starosta Marcin Paliński zauważył, że dyrektor Zakrzewski zapewniał o pomocy kadrowej.  
Zapytał dyrektor ZOZ, czy takie zapewnienie było. 

p. Anna Osłowska odparła, że nie ma zapewnienia ze strony p. Zakrzewskiego, a 
informowała go również o tym, że szpital nie ma 100 łóżek.  

p. Lech Brzozowski uważa, że jeśli ZOZ nie jest w stanie tego wypełnić, to można prosić o 
przesunięcie czasu. 

p. Anna Osłowska zaznaczyła, że rozumie, że trzeba decyzję wypełnić. Prosiła o zmianę 
decyzji, zmianę czasu realizacji ze względu na braki. Dostała odpowiedź odmowną. Na 31 
października będzie trudno uruchomić łóżka. Ma ich 60 i ludzi do ich obsługi. Ma być 40 
dodatkowych, więc musi być większa ilość personelu. Uważa, że powinniśmy się starać o 
przesunięcie terminu wykonania kolejnych 50 łóżek. Odbiór jest w środę i mamy 60 łóżek. Brakuje 
ich jeszcze 44.  

p. Mateusz Budka zapytał, czy ZOZ starał się o łóżka w Caritas Archidiecezji Warmińskiej. 
Tam udostępniają. 

p. Anna Osłowska odparła, że współpracują z Caritasem. Dodała, że dostarczenie łóżka nie 
zmienia sytuacji, bo brakuje obsługi, pielęgniarek. 

Starosta Marcin Paliński podkreślił, że jeśli łóżek nie będzie fizycznie tyle, to nie będzie zgody 
na to, żeby pacjenci leżeli na podłodze.  

p. Paweł Przybyłek zapytał, ile jest w stanie ZOZ obsłużyć łóżek. 
p. Anna Osłowska odparła, że 61. Dodała, że skierowała prośbę do Wojewody, ale nie w 

formie odwołania od decyzji. Zapytała, czy formalnie ma składać odwołanie, w kwestii terminu 
realizacji II etapu i ilości łóżek. Ma na złożenie dowołania 14 dni. 

Starosta Marcin Paliński stwierdził, że w tej kwestii musi dyrektor ZOZ podjąć decyzję. 
 
Dyrekcja ZOZ opuściła salę obrad, a dołączyła p. Jolanta Tymińska.  
 
Ad. IV.1. 
p. Jolanta Tymińska przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadania publicznego: pn. „Prowadzenie punktu nieodpłatnej pomocy 
prawnej i świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na terenie 
powiatu nidzickiego w 2021 r.” Zaznaczyła, że do końca listopada musi zostać wyłoniony 
wykonawca. Na kolejnym posiedzeniu poprosi Zarząd o powołanie komisji konkursowej. Prosiła, 
żeby zastanowić się nad kandydatami.  

Uwag nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 64/232/2020 w sprawie ogłoszenia 

otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego: pn. „Prowadzenie punktu 
nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego 
oraz edukacji prawnej na terenie powiatu nidzickiego w 2021 r.”. Stanowi ona załącznik do 
niniejszego protokołu. 

 
Ad. IV.2. 
p. Jolanta Tymińska poinformowała, że na sesję przygotowała informację o stanie realizacji 

zadań oświatowych szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Nidzicki za poprzedni rok 
szkolny oraz przedstawienie wyników matur. Jednak ze względu na opublikowanie 
zweryfikowanych wyników egzaminów zawodowych, niezbędne jest naniesienie w nim stosownych 
zmian. Materiał ten przekazany zostanie radnym wraz z materiałami sesyjnymi. Następnie w skrócie 
omówiła ujęte w informacji dane. 
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Ponadto p. Jolanta Tymińska poinformowała, że w ramach projektu Południowe Mazury 
organizowany będzie Kongres Przyszłości. Za udział, promocję i działania w jej ramach powiat 
musi zabezpieczyć w budżecie na 2020 r. kwotę 4.000 zł. Starosta będzie informował o działaniach 
na bieżąco. Przypomniała, że w projekcie uczestniczą cztery powiaty.  

p. Lech Brzozowski zapytał, kiedy będzie strategia gotowa? 
p. Jolanta Tymińska odpowiedziała, że do 31 października ma być gotowa, ale niezbędna jest 

jeszcze ocena oddziaływania na środowisko. Gdy Strategia będzie kompletna, to wykonawcy będą 
się kontaktować i konsultować z samorządami. 

Zarząd nie miał uwag do przedstawionej wyżej informacji.  
 
p. Jolanta Tymińska opuściła salę obrad, a dołączyła p. Iwona Urbanowicz. 
 
Ad. V.1. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła wniosek Burmistrza Nidzicy o przekazanie na rzecz 

Gminy Nidzica części nieruchomości położonej w Brzeźnie Łyńskim, będącej własnością Powiatu 
Nidzickiego. Chodzi o wydzielony przez wnioskodawcę kawałek nieruchomości o pow. 1,43 ha, 
wydzielony po środku całej nieruchomości będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 
Zawodowych i Ogólnokształcących, gdzie jednostka ma swój ośrodek wypoczynkowy. Podział taki 
spowodowałby odcięcie terenu od reszty działki. Proponowała wystąpić do ZSZiO z zapytaniem, 
czy nieruchomość ta jest dla szkoły zbędna. Jest to czynność techniczna, niezbędna ze względu na 
to, że nieruchomość jest w trwałym zarządzie ZSZiO.  

Zarząd powróci do sprawy po otrzymaniu odpowiedzi Zespołu Szkół Zawodowych                          
i Ogólnokształcących.  

 
Ad. V.2. 
p. Iwona Urbanowicz przedstawiła informacje dotyczące przeprowadzonych przeglądów 

technicznych nieruchomości powiatowych podczas kontroli rocznej i pięcioletniej. Wyniki kontroli 
były pozytywne. Była jedna drobna uwaga dotycząca poprawy podestu w wejściu do budynku przy 
ul. Murarskiej. Dodała, że w ubiegłym roku została zamontowana poręcz, zwiększająca 
bezpieczeństwo poruszania się, jak również Inspektor Nadzoru Budowlanego wywiesił informację 
zwracającą uwagę na śliski podest. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 
 

p. Iwona Urbanowicz opuściła salę obrad. 
 
Ad. VI.1.1) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie warunkowego przydziału 

obligacji komunalnych serii E20 Powiatu Nidzickiego („obligacje komunalne”). Dotyczy ona emisji 
kolejnej serii obligacji, zgodnie z planem. 

Uwag i pytań nie było. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 64/230/2020 w sprawie warunkowego 

przydziału obligacji komunalnych serii E20 Powiatu Nidzickiego („obligacje 
komunalne”). Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. VI.1.2) 
p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie określenia podziału 

wysokości środków, w tym ustalenia maksymalnej wysokości środków finansowych 
przeznaczonych na realizację jednego zadania zgłoszonego w ramach budżetu obywatelskiego 
Powiatu Nidzickiego w 2021 r. oraz ustalenia szczegółowego harmonogramu jego realizacji.  

Zarząd przyjął w uchwale następujące regulacje: 
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Podział środków finansowych w kwocie 50.000 zł, dokonany został na poszczególne gminy 
i przedstawia się następująco: Gmina Kozłowo – 12.000 zł, Gmina Janowo – 11.000 zł, Gmina 
Janowiec Kościelny – 11.000 zł, Gmina Nidzica- 16.000 zł.  

Na jedno zadanie inwestycyjne ustala się maksymalną kwotę w wysokości 11.000 zł, 
natomiast na zadanie nieinwestycyjne - 2.000 zł. 

Określony został harmonogram realizacji budżetu obywatelskiego powiatu nidzickiego 
2020r. Zawarte zostały one w załączniku do niniejszej uchwały.  

Uchwała Nr 64/231/2020 w sprawie określenia podziału wysokości środków, w tym 
ustalenia maksymalnej wysokości środków finansowych przeznaczonych na realizację 
jednego zadania zgłoszonego w ramach budżetu obywatelskiego Powiatu Nidzickiego w 
2021 r. oraz ustalenia szczegółowego harmonogramu jego realizacji została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. VI.2.1) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na rok 2020, w którym: 
1.Na wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy przesuwa się 

środki w kwocie 26 275,00 zł w ramach rozdziału 80195, tj. zmniejsza się § 4307 – 22 805,37 zł, § 
4309 – 1 341,49 zł, § 4447 – 2 009,91 zł, § 4449 – 118,23 zł, a zwiększa się § 4017 – 17 879,03 zł, 
§ 4019 – 1 051,71 zł, § 4117 – 3 057,32 zł, § 4119 – 179,84 zł, § 4127 – 438,04 zł, § 4129 – 25,76 
zł, § 4217 – 3 440,89 zł, § 4219 – 202,41 zł. Powyższe zmiany dotyczą projektu pn. „Staż u 
pracodawcy – profesjonalny start na rynku pracy” i związane są z podwyżką nauczycieli oraz 
oszczędnościami uzyskanymi przez jednostkę. 

2.Na wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzcy zwiększa się plan 
dochodów w rozdziale 80130 § 0950 o kwotę 2 441,00 zł oraz plan wydatków w rozdziale 80130 § 
4210 o kwotę 2 441,00 zł. Powyższe zmiany związane są z otrzymaniem przez jednostkę 
odszkodowania za zniszczoną siatkę otaczającą boisko przy ul. Jagiełły 3. 

3.Na wniosek Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzcy zwiększa się plan 
dochodów w rozdziale 80130 § 0960 o kwotę 1 000,00 zł oraz plan wydatków w rozdziale 80120 § 
4300 o kwotę 1 000,00 zł. Powyższe zmiany dotyczą otrzymanej przez jednostkę darowizny dla 
klasy wojskowej z Nadleśnictwa Strzałowo zgodnie z zawartą umową. Środki wykorzystane zostaną 
na zakup usługi transportowej.  

4.Związku z koniecznością zabezpieczenia środków na odsetki od samorządowych papierów 
wartościowych zaplanowanych do emisji w 2020 r. zwiększa się plan wydatków w rozdziale 75702 
§ 8110 o kwotę 23 000,00 zł. 

5.Na wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy zmienia się nazwę zadania inwestycyjnego 
pn. „Zagospodarowanie przestrzeni wokół budynku Starostwa Powiatowego w Nidzicy wraz z 
dostosowaniem budynku do potrzeb osób niepełnosprawnych – opracowanie dokumentacji 
projektowej” na „Rozbudowa i przebudowa budynku Starostwa Powiatowego w Nidzicy wraz z 
zagospodarowaniem terenu posesji w tym rozbiórka istniejących garaży i budowa budynku 
garażowego przy ul. Traugutta 23 oraz pełnieniem nadzoru autorskiego i uzyskaniem pozwolenia 
na budowę – opracowanie dokumentacji projektowej” oraz zwiększa się plan realizowanej 
inwestycji o kwotę 150 000,00 zł (zwiększenie planu wydatków budżetowych w rozdziale 75020 § 
6050). Realizacja przedmiotowej inwestycji ma na celu poprawić komfort obsługi klientów 
Starostwa Powiatowego w Nidzicy. Poza zwiększeniem powierzchni biurowych i sali obsługi, 
inwestycja zakłada również  zagospodarowanie dodatkowej przestrzeni na potrzeby organizacji 
sesji, spotkań, szkoleń, konferencji i innych projektów z udziałem mieszkańców i partnerów 
powiatu. Pozytywnym efektem inwestycji będzie również poprawa funkcjonalności oraz estetyki 
terenu przynależnego do siedziby Starostwa, pełniącego funkcję parkingu. Budynek wraz z jego 
otoczeniem zewnętrznym będą w pełni dostępne dla osób z niepełnosprawnościami, dysfunkcją 
wzroku czy słuchu, a także dla osób ze szczególnymi potrzebami. Realizacja inwestycji pozwoli 
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ponadto na zwiększenie efektywności energetycznej budynku poprzez zastosowanie 
nowoczesnych technologii wykorzystujących odnawialne źródła energii.  

6.Dokonuje się zmniejszenia planu wydatków budżetowych w rozdziale 60014 § 4270 o 
kwotę 173 000,00 zł. Powyższa zmiana dotyczy nierealizowanego zadania „Remont drogi 
powiatowej Nr 1603N Czarny Piec-Napiwoda”. 

7.Na wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy zwiększa się plan dochodów budżetowych 
w rozdziale 71012 § 0950 o kwotę 64 400,00 zł oraz plan wydatków w rozdziale 71012 § 3030 o 
kwotę 64 400,00 zł. Powyższe zmiany związane są z zawarciem przez powiat ugody, zgodnie z 
którą powiat zobowiązał się zapłaty na rzecz kontrahenta środków tytułem wykonania zawartej 
umowy na wykonanie modernizacji ewidencji gruntów i budynków jednostki ewidencyjnej 
Kozłowo część 2. Ugoda została zawarta na wniosek kontrahenta o umiarkowanie kar umownych 
jakie zostały mu naliczone  i potrącone z tytułu opóźnienia wykonania części prac objętych w/w 
umową. Wykonawca swój wniosek uzasadnił zdarzeniem losowym w postaci nagłej choroby, która 
dotknęła go w trakcie realizacji umowy.  

8.Na wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy zwiększa się plan dochodów w rozdziale 
90019 § 0690 o kwotę 12 000,00 zł oraz plan wydatków w rozdziale 90019 § 4300 o kwotę 12 
000,00 zł. Powyższe zmiany związane są z osiągnięciem dochodów w wysokości wyższej niż 
planowano. Zwiększone wpływy planuje się wykorzystać na sporządzenie aktualizacji wykazu 
potencjalnych historycznych zanieczyszczeń powierzchni ziemi dla Powiatu Nidzickiego oraz 
raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Nidzickiego.  

9.Na wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy przesuwa się środki w kwocie 9 537,00 zł 
w ramach rozdziału 71012, tj. zmniejsza się § 4300 oraz zwiększa się § 4010 – 8 145,00 zł i § 4110 
– 1 392,00 zł. Powyższe zmiany wynikają z otrzymanego pisma od Warmińsko-Mazurskiego 
Urzędu Wojewódzkiego wyjaśniającego, iż otrzymaną dotację należy przeznaczyć na 
wynagrodzenia oraz składki na ubezpieczenie społeczne.  

10.Na wniosek Starostwa Powiatowego w Nidzicy zmniejsza się plan dochodów 
budżetowych w rozdziale 80195 § 2059 o kwotę 10 758,98 zł oraz zwiększa się plan dochodów 
budżetowych w rozdziale 80195 § 2057 o kwotę 10 758,98 zł. Powyższa zmiana dotyczy projektu 
„Zdalna Szkoła – wsparcie Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej w systemie kształcenia zdalnego” i 
wynika ze zmiany czwartej cyfry klasyfikacji budżetowej. 

11.W związku z zawarciem porozumienia z Urzędem Pracy w Nidzicy w sprawie 
dofinansowania działań, obejmujących kształcenie ustawiczne pracowników, udzielonego ze 
środków Krajowego Funduszu Szkoleniowego, zwiększa się plan dochodów budżetowych w 
rozdziale 75020 § 2460 oraz plan wydatków w rozdziale 75020 § 4700 o kwotę 19 183,20 zł. 
Starostwo Powiatowe w Nidzicy wnioskowało o przyznanie środków na dofinansowanie szkoleń 
z zakresów: 

- Kodeks Postępowania Administracyjnego w praktyce, 
- Zamówienia publiczne po zmianach, 
- Zabezpieczenie sieci rozwiązaniem FortiGate, 
- Księgowość projektów unijnych, 
- Uchwała budżetowa na rok 2021 oraz Wieloletnia Prognoza Finansowa, 
- Regulowanie stanu prawnego nieruchomości, 
- Lista płac a koronawirus 
12.Na wniosek Zespołu Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie zwiększa się 

plan dochodów budżetowych w rozdziale 80115 § 0960 o kwotę 5 000,00 zł oraz plan wydatków 
w rozdziale 80115 § 4110 – 114,61 zł, § 4120 – 16,39 zł, § 4170 – 669,00 zł; § 4210 – 3 090,00 zł, 
§ 4240 – 1 110,00 zł. Powyższa zmiana związana jest z otrzymaną przez jednostkę darowizną na 
realizację projektu „Dotknij matematyki – nie bój się”. Środki przeznaczone zostaną za zakup 
pomocy dydaktycznych dla uczniów, zakup materiałów i wyposażenia do szkoły oraz na 
wynagrodzenie dla nauczyciela, prowadzącego zajęcia w ramach projektu.  
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13.Na wniosek Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nidzicy zwiększa się plan 
dochodów w rozdziale 85218 § 0970 o kwotę 4 920,00 zł oraz plan wydatków w rozdziale 85218 § 
4400 o kwotę 4 920,00 zł. Zwiększenie dochodów wynika z kosztów obsługi do realizacji zadań z 
zakresu ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej. Środki wykorzystane na pokrycie kosztów 
obsługi realizowanych zadań zostaną przeznaczone na czynsz najmu lokalu użytkowego 
pomieszczeń biurowych jednostki. 

14.W związku z uzyskaniem zwrotu 50 %  składek ZUS za miesiąc marzec 2020 r. w ramach 
tarczy antykryzysowej 2.0., zwiększa się plan dochodów budżetowych w rozdziale 80102 § 0970 – 
36 000,00 zł, rozdziale 80115 § 0970 – 50 000,00 zł, rozdziale 80120 § 0970 – 45 000,00 zł, rozdziale 
80140 § 0970 – 20 400,00 zł oraz zwiększa się plan wydatków budżetowych z przeznaczeniem na 
składki społeczne (§4110) w rozdziale 80115 – 50 000,00 zł, 80120 – 45 000,00 zł, 80140 – 20 
400,00 zł, § 80143 – 36 000,00 zł.  

15.W związku z realizacją przez Powiat Nidzicki zadań wymagających stosowania specjalnej 
organizacji nauki i metod pracy dokonuje się zmian w planie wydatków budżetowych tj.  zmniejsza 
się plan wydatków budżetowych o kwotę 9 141,02 zł: w rozdziale 80115  § 3020 – 1 526,80 zł, § 
4210 – 746,00 zł, § 4240 – 500,00 zł, § 4260 – 1 500,00 zł, w rozdziale 80120  § 4300 – 196,40 zł, 
§ 4360 – 57,59 zł, § 4440 – 4 542,32 zł, § 4700 – 71,91 zł oraz zwiększa się plan wydatków 
budżetowych o kwotę 9 141,02 zł: w rozdziale 80152  § 3020 – 1 526,80 zł, § 4210 – 746,00 zł, § 
4240 – 500,00 zł, § 4260 – 1 500,00 zł, § 4300 – 196,40 zł, § 4360 – 57,59 zł, § 4440 – 4 542,32 zł, 
§ 4700 -71,91 zł. 

16.W związku z przystąpieniem do realizacji przedsięwzięcia pn. Lokalny Ośrodek Wiedzy i 
Edukacji w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Nidzicy w ramach projektu „Lokalne 
Ośrodki Wiedzy i Edukacji: nowe oblicze edukacji dla dorosłych” zwiększa się plan dochodów w 
rozdziale 80195 § 2057 o kwotę 87 500,00 zł oraz plan wydatków w rozdziale 80195 § 4177 – 42 
500,00 zł, § 4117 – 1 500,00 zł, § 4127 – 500,00 zł, § 4217 – 21 500,00 zł, § 4307 – 21 500,00 zł. 
Projekt realizowany będzie przy Powiatowym Ośrodku Rozwoju Edukacji w Nidzicy w latach 
2020-2022 i wdrażany jest w ramach Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój, działanie: 
Rozwój narzędzi do uczenia się przez całe życie.   

Zarząd nie miał uwag i pozytywnie zaopiniował wyżej przedstawiony projekt 
uchwały Rady Powiatu. 

 
Ad. VI.2.2) 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2020-2039, w którym wprowadza się 
następujące zmiany: 

-  uaktualnia się plan dochodów i wydatków budżetu na 2020 rok, zgodnie z uchwałą Rady 
Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu; 

- zmienia się nazwę zadania inwestycyjnego z „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej 
Nr 1253N w m. Gołębiewo opracowanie dokumentacji projektowej” na „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1253N w m. Gołębiewo opracowanie dokumentacji projektowej”; 

- zmienia się nazwę zadania inwestycyjnego z „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej 
Nr 1587N Szkotowo – Rogóż – Kozłówko – Zakrzewo – Sarnowo - Działdowo (dr. woj Nr 545) 
ul. Kościelna w m. Kozłowo opracowanie dokumentacji projektowej” na „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1587N Szkotowo – Rogóż – Kozłówko – Zakrzewo – Sarnowo - Działdowo (dr. 
woj Nr 545) ul. Kościelna w m. Kozłowo opracowanie dokumentacji projektowej”; 

- dodaje się do załącznika przedsięwzięć wieloletniej prognozy finansowej projekt pn. 
„Lokalne Ośrodki Wiedzy i Edukacji: nowe oblicze edukacji dla dorosłych”, realizowany w latach 
2020-2022 przy Powiatowym Ośrodku Rozwoju Edukacji w Nidzicy. Całkowita wartość 
realizowanego projektu to kwota 175 000,00 zł. Wydatki zaplanowano na 2020 r. (87 500,00 zł) 
oraz 2021 r. (87 500,00 zł). 
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Zarząd nie miał uwag i jednogłośnie pozytywnie zaopiniował powyższy projekt 
uchwały Rady Powiatu.  

 
Wobec wyczerpania porządku, Starosta Marcin Paliński zamknął posiedzenie Zarządu.  
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
/-/ Inspektor 
Małgorzata Jarka  

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Mateusz Budka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


